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PROTOKoI, NR XXXVI/l3

z sesji Rady Miejskiej w Jpdrzejowie

odbytej w dniu 16 maja 2013 roku w Centrum Kultury w Jgdrzejowie.

Ad. l .
O godzinie 1000 Przewodnicz4cy Rady Miejskiej Pawel Blaszkiewicz otworzyl obrady

XXXVI sesji Rady Miejskiej w Jgdrzejowie.
Przewodnicz4cy Rady powitai zaproszonych goSci, radnych, burmistrza, kierownik6w

jednostek organizacyjnych gminy, soltys6w oraz wszystkich przyby\ych na obrady.
Przewodnicz4cy Rady stwierdzil, i2 na sali obraC obecnych jest 20 radnych i orzekl,

Ze jest to quorum prawomocne do podejmowania uchwal.
Przewodnicz4cy Rady zglosil kandydaturE radnego Stanislawa Stradomskiego

na sekretaza obrad XXXVI sesji Rady Miejskiej.
Radny S. Stradomski wyrazil zgodg.
Przewodnicz4cy Rady poddal pod glosowanie kandydaturQ radnego S. Stradomskiego

na sekretarza obrad XXXVI sesji Rady Miejskiej w Jgdrzejowie pod glosowanie:
Za kandydatur4 radnego S. Stradomskiego - 20 glos6w
Przeciw - 0 glos6w
Wstrzymalo sig - 0 glos6w

Rada Miejska w JEdrzejowie jednogloSnie wybrala radnego S. Stradomskiego
na sekretarza obrad XXXVI sesji Rady Miejskiej w JEdrzejowie.
Ad.2

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum, powolanie seketarza obrad.
2. Przyjpcie porzqdku obrad.
3, Przyjgcie protokol6w z poprzednich sesji.
4. Zapytania i interpelacje radnych.
5. Sprawozdanie z dzialalnoSci Burmistrza mipdzy sesjami.
6. Informacja o rcalizacji uchwal podjgtych na poprzednich sesjach.
7. Uchwala w sprawie przepis6w porzqdkowych dotycz4cych przewozu os6b i bagaZu

taks6wkami osobowymi oraz wprowadzenia dodatkowego oznaczenia taks6wek na
terenie miasta i gminy JEdrzej6w.

8. Uchwala w sprawie zmiany uchwaly dotyczecej oplat za uslugi przewozowe
w komunikacji miejskiej na terenie miasta Jgdrzejowa

9. Uchwala w sprawie ustalenia zasad korzystania, odplatnoSci za pob)'t oraz uslugi
Swiadczone przez Dzierl;,y Dom Pomocy Spolecznej w Jpdrzejowie.

10. Uchwala w sprawie przyjEcia Programu Wspierania Rodziny w Gminie Jgdrzej6w
w latach 2013 - 2015.

11. Uchwala w sprawie ustalenia wysokoSci oplaty za wpis do rej estru 2lobk6w i klub6w
dzieciEcych.

12. Uchwala w sprawie rozpatrzenia skargi na dzialalnoSi Burmistrza Miasta JQdrzejowa.
13. Uchwala w sprawie wyraZenia zgody na wydzierZawienie czgSci gruntu komunalnego

na okres trzech lat.
14. Uchwala w sprawie wyraZenia zgody na wydzierZawienie czgSci gruntu komunalnego

na okres trzech lat.
15. Uchwala w sprawie wyralenia zgody na wydzierZawienie czESci gruntu komunalnego

na okres trzech lat.
16. Uchwala w sprawie wyralenia zgody na wydzierZawienie czqSci gruntu komunalnego

na okres tzech lat-



17. Uchwala w sprawie wyra2enia zgody na wynajem czgSci gruntu komunalnego
na okres trzech lat-

18. Uchwala w sprawie wyrahenia zgody na wynajem czgSci gruntu komunalnego
na okres trzech lat.

19. Uchwala w sprawie .v'ryrabenia zgody na wynaj em czgdci gruntu komunalnego
na okres trzech lat.

20. Uchwala w sprawie wyra2enia zgody na wynajem czE5ci gruntu komunalnego
na okres trzech lat.

21. Uchwala w sprawie wyraZenia zgody na wynajem czgSci gruntu komunalnego
na okres trzech lat.

22. Uchwala w sprawie 'uqqraZ,enia zgody na v/ynajem czg5ci gruntu komunalnego
na okres trzech lat.

23. Uchwala w sprawie wyrarZenia zgody na wynajem czgSci gn-urtu komunalnego
na okres trzech lat.

24. Uchwata w sprawie wyrarzenia zgody na wynajem czQSci gruntu komunalnego
na okres trzech lat.

25. Uchwala w sprav/ie wyrt2enia zgody na wynajem czESci gruntu komunalnego
na okres trzech lat.

26. Uchwala w sprawie wyrulenia zgody na wynajem czgSci gruntu komunalnego
na okres trzech lat.

27. Uchwala w sprawie 'uq1ralenia zgody na wynajem czgSci gruntu komunalnego
na okes trzech lat.

28. Uchwala w sprawie wyra2enia zgody na wynaj em czgSci gruntu komunalnego
na okres lrzech laI.

29. Uchwala w sprawie v"yralenia zgody La wynaj em czgsci gruntu komunalncgo
na okres trzech lat.

30. Uchwala w sprawie wyraZenia zgody na wynajem czgrici gruntu komunalnego
na okres Irzech laI.

31. Sprawozdanie z wykonania budZetu Miasta i Gminy Jgdrzej6w za 2012 rok.
32. Sprawozdanie z dzialalnoSci OSrodka Pomocy Spolecznej Miasta i Gminy

w Jgdrzejowie za rok 2012.
33. Sprawozdanie z realizacji zadah z zakresu wspierania rodziny w roku 2012 w oparciu

o ustawQ z dnia 9 czerwca 2011 o wspieraniu rodziny i systemie pieczy zaslEpczej.
34. Sprawozdanie z wykonania ,,Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwi4zywania

Problem6w Alkoholowych oraz P neciwdzialania Narkomanii na rok 20 1 2".
35. Odpowiedzi na interpelacje.
36. Sprawy r62ne.
37. ZamkniEcie obrad.

Burmistrz M. Piszczek zglosil autopoprawkE do porz4dku obrad o nastgpujqoym
brzmieniu ,,wykre5lii punkt 3 1 tj. Sprawozdanie z wykonania budZetu Miasta i Gminy
Jgdrzej6w za 2012 rok i wprowadzi6 punkt uchwala w sprawie zmian w budZecie miasta
i  gminy na rok 2013."

Rada Miejska nie zglosila uwag i przyjgla jednoglo3nie porzqdek obrad XXXVI sesji
Rady Miejskiej ze zg).oszonqattopoprawk4.

Porz4dek obrad XXXVI sesji Rady Miejskiej:
1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum, powolanie sekretarza obrad.
2. Prryjgcie porz4dku obrad.
3. Przyjgcie protokol6w z poprzednich sesji.
4. Zapytania i interpelacje radnych.



5

5. Sprawozdanie z dzialalnoSci Burmistrza mipdry sesjami.
6. Informacja o realizacji uchwal podjgtych na poprzednich sesjach.
7. Uchwala w sprawie przepis6w porz4dkowych dofyczqcych przewozu os6b

i bagaLa taks6wkami osobowymi oraz wprowadzenia dodatkowego oznaczenia
taks6wek na terenie miasta i gminy Jpdrzejtiw.

8. Uchwala w sprawie zmiany uchwaly dotyczqcej oplat za uslugi przewozowe
w komunikacji miejskiej na terenie miasta Jgdrzejowa

9. Uchwala w sprawie ustalenia zasad korrystania, odplatnoSci za pobyt oraz uslugi
Swiadczone przez Dzienny Dom Pomocy Spolecznej w Jgdrzejowie.

10. Uchwala w sprawie przyjgcia Programu Wspierania Rodziny w Gminie
Jgdrzej6w w latach 2013 - 2015.

11. Uchwala w sprawie ustalenia wysoko5ci oplaty za wpis do rejestru 2lobkriw
i klub6w dziecipcych.

12. Uchwala w sprawie rozpatrzenia skargi na dzialalno5d Burmistrza Miasta
Jpdrzejowa.

13. Uchwala w sprawie wyra2enia zgody na wydzier2awienie czg3ci gruntu
komunalnego na okres trzech lat.

14. Uchwala w sprawie wyraienia zgody na wydzier2awienie czgSci gruntu
komunalnego na okres trzech lat.

15. Uchwala w sprawie wyra2enia zgody na wydzier2awienie czgSci gruntu
komunalnego na okres trzech lat.

16. Uchwala w sprawie wyraZenia zgorly na wydzierZawienie czgSci gruntu
komunalnego na okres trzech lat.

17. Uchwala w sprawie wyraZenia zgody na wynajem czg6ci gruntu komunalnego
na okres trzech lat.

18. Uchwala w sprawie wyra2enia zgody na wynajem czgSci gruntu komunalnego
na okres trzech lat.

19. Uchwala w sprawie rryra2enia zgody na wynajem czgSci gruntu komunalnego
na okres trzech lat.

20. Uchwala w sprawie wyraZenia zgody na wynajem czg5ci gruntu komunalnego
na okres trzech lat.

21. Uchwala w sprawie wyra2enia zgody na wynajem czgSci gruntu komunalnego
na okres trzech lat.

22. Uchwala w sprawie wyra2enia zgody na wynajem czgSci gruntu komunalnego
na okres trzech lat.

23. Uchwala w sprawie wyraZenia zgody na wynajem czgSci gruntu komunalnego
na okres trzech lat.

24. Uchwala w sprawie wyraienia zgody na wynajem czgSci gruntu komunalnego
na okres trzech lat.

25. Uchwala w sprawie wTra2enia zgody na wynajem czgSci gruntu komunalnego
na okres trzech lat.

26. Uchwala w sprawie wyra2enia zgody na wynajem czgSci gruntu komunalnego
na okres trzech lat.

27, Uchwala w sprawie wTra2enia zgody na wynajem czpSci gruntu komunalnego
na okres trzech lat.

28. Uchwala w sprawie wyraienia zgody na wynajem czgSci gruntu komunalnego
na okres trzech lat.

29. Uchwala w sprawie wyraZenia zgody na wynajem czg6ci gruntu komunalnego
na okres trzech lat.
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30. Uchwala w sprawie wyraienia zgody na wynajem czgSci gruntu komunalnego
na okres trzech lat.

31. Uchwala w sprawie zmian w budZecie miasta i gminy na 2013 rok.
32. Sprawozdanie z dzialalnoSci O5rodka Pomocy Spolecznej Miasta i Gminy

w Jgdrzejowie za rok20l2.
33. Sprawozdanie z realwacji zadafi z zakresu wspierania rodziny w roku 2012

w oparciu o ustawg z dnia 9 czerwca 2011 o wspieraniu rodziny i systemie piecry
zastppczej.

34. Sprawozdanie z wykonania ,,Gminnego Programu Profilaktyki i Ronvi4rywania
Probfemtiw Alkoholorvych oraz Przeciw dzialania Narkomanii na rok 2012".

35. Odpowiedzi na interpelacje.
36. Sprawy r62ne.
37. Zamknipcie obrad.

Ad.4
1. Radna J. Szreniawa zwr6cila sig z proSb4 o przedstawienie sytuacji w wodoci4gach

i zapytata czy wszystkie gminy doplacaj4 do wodoci4g6w, je6li tak to, jakq kwotg.
2, Radna J. Szreniawa zapl'tala, kiedy bgdzie wykonana inwestycja na ulicy

Konopnickiej. Zaklad Wodoci4g6w mial rozpoczqA prace a do dnia dzisiejszego nic
sig nie robi.

3. Radna J. Szreniawa zwr6cila uwagQ na slabe usprzQtowienie Zakladu Uslug
Komunalnych w Jgdrzejowie. Radna zwr6cila uwagQ na duZo prac porz4dkowych,
kt6re nalezy wykona6 a pracownicy nie majq podstawowych material6w do pracy
takich jak \opaty czy worki na Smieci. Pracownicy zbierajq dmieci do work6w
i nosz4je na w6zek. Radna nie wie czy zaktad nie posiada samochodu. Ponadto radna
zwr6cila uwagE nato, 2e ZakJadUslug Komunalnych nie wykonuje chodnik6w.

4. Radna J. Szreniawa zapTiala, kiedy zostanie zakonczona ulica Kopemika. W roku
2006 rozpoczgto inwestycjg i nie zakofczono prac do dnia dzisiejszego.

5. Radna J. Szreniawa zapytaNa Burmistrza o ustalenia w sprawie znaku B - 35 na ulicy
Duch Imbora.

6. Radny Z. Adamczyk zwr6cil siq z proSb4 w mieniu rolnik6w z Rakowa o zalo2enie
przepustu i odwodnienie odcinka drogi gminnej w obrpbie geodezyjnym Goma,
nr drogi 742 (przed Podlaszczem w prawo i do drogi powiatowej Rak6w - Gozna -

Mokrsko).
7. Radny Z. Adamczyk zwr6cil sig z proSb4 w mieniu mieszkaric6w miejscowoSci

Rak6wek i Jasionna o utwardzenie l4cznika pomigdzy Jasionn4 a Rak6wkiem.
8. Radny G. KuSmierz zglosil wniosek o przygotowanie projektu uchwatry Rady

Miejskiej, ktora zabezpieczylaby mieszkaric6w do czasu wejScia ustawy rz4dowej.
o 3 kilometrach (cala wypowied1 rudnego starnwi zatqcznik do niniejszego
protokolu). Ponadto Radny KuSmierz zwr6cil sig do Burmistrza o podjecie rozm6w
z protestujecymi w sprawie lokalizacji farm wiatrowych. Wedlug radnego inwestor
wykorzystujqc lukg prawn4 stara sig zlokalizowat wiatraki zbyt blisko zabudowari.
Radny zwr6cil sig do Burmistrza, aby zacz$ bronii mieszkaric6w w tej sprawie
i r6wnie2 rozmawial z inwestorem.

9. Radny G. Ku3mierz zwr6cil sig w imieniu mieszkaric6w Malego Przqslawia z pro6b4
o podjgcie dzialan, kt6re doprowadz4 do zamiany z gminq czg6ci dzialki, kt6rej
wlaScicielem jest mieszkaniec Prz4slawia, celem poszezenia i przedlthenia drogi
Przqslaw - Prz4slaw Maly. Mieszkaricy prosz% aby przynajmniej w tym roku
wykonano wyr6wnania nasypu, kt6ry nazywaj4 g6rq,,Karpat", zrobiony okolo 7 lat
temn przez Gmrng. Pruez Prz4slaw Maty przejezdza codziennie coraz wiqcej
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samochod6w a droga jest zbyt w4ska i zaczyna siE niszczyi - powiedzial radny
G. Ku6mierz.

10. Radny G. KuSmierz przypomniaL, i2 w miesi4cu marcu Komisja Gospodarki
Komunalnej i Porzqdku Publicznego oraz inna komisja zglosily wniosek
do Burmistrza, aby w specyfikacji przetargowej na odbi6r Smieci z terenu Gminy
Jqdrzej6w wprowadzono zapis, aby firma, kt6ra wygra przetarg zabezpieczy\a
gospodarstwa jednorodzinne w bezplatne kosze oraz w worki do segregacji Smieci.
Radny podkre5lil, i2 dla firmy odbieraj4cej Smieci, gdy zam6wi duz4 iloSi hurtowo,
koszt bEdzie niewielki a odciqzy to budZety mieszkaric6w Gminy JEdrzej6w.

11. Radny G. KuSmierz poinformowal, i2 do Urzgdu Gminy wplyn4l wniosek
o rozlqczenie wsi KsiqzE Skoni6w. Radny zapytal czy Pan Burmistrz podj4l
dzia\anla w tej sprawie i poinformowai, Ze w dniu 28 maja roku bieZ4cego w Szkole
Podstawowej w Skroniowie odbgdzie sig spotkanie mieszkafc6w w tej sprawie.

12. Radny R. Kruk zaptnal o budowp nowego zakladu na terenach inwestycyjnych,
najakim etapiejest inwestycja i ile os6b znajdzie zatrudnienie.

13. Radny R. Kruk zap1.tal, kiedy rozpocznq siE prace kanalizacyjne w ci4gu ulicy
Konopnickiej.

14. Radny S. Hatys zwr6cil siE z pro3b4 o dokonanie remontu przejazdt kolejowego
w ci4gu drogi ul. Przemyslowa - Ksi42g Skroni6w. Radny przypomnlal, i2 w 2011
roku skladal podobnq interpelacjg w sprawie wlw przejazdtt o wymiang
uszkodzonych plyt, niwelacjE r62nic wysokoSciowych ptyt przejazdowych,
dokonania remontu ubytk6w na tym przejeLdzie. Radny dodal, iZ zostaly
pomalowane jedynie barierki a nawierzchnia pokry.ta tluczniem, co nie rozwi4zuje
problemu. Radny S. Hatys przypomnial, iz na jednej z sesji Pan A. Czajor zglosil
propozycjg, aby pieni4dze, jakie uzyska kolej od gminy za sprzedane nieruchomoSci
przeznaczy3 na inwestycje na terenie Gminy Jgdrzej6w. Radny zglosil tak4
propozycjE tj. remont przejazdt kolejowego w ci4gu ulicy Przemyslowa - KsiqZp
Skroni6w.

15. Radny S. Hatys poinformowal, i2 w pobliZu przejazdl kolejowego w ciqgu w/w ulic
s4 skladane przez kolej r62ne podklady kolejowe nasqczone chemikaliami. Radny
zwr6cil siE o interwencjg w tej sprawie.

16. Radna M Barariska zwr6cila sig z pro5b4 o zwipkszenie interwencji policji, strazy
miejskiej w parku na ul. Sw. Barbary, szczeg6lnie w godzinach wieczomych i dniach
wolnych od pracy. Ponadto Radna podkredlila, Ze mieszkancy s4 zdegustowani
stanem, w jakim znajduje siE park. Radna zwr6cila siE r6wnieZ o wykoszenie trawy
w parku a nie czekanie z tym do obchod6w dwigta miasta.

17. Radna M. Barariska poruszyla sprawE parkowania pojazd6w samochodowych
na chodnikach i utworzenia stref piatnego parkowania. Zwr6cila sig do sluzb
porz4dkowych o interwencjg w poruszonej sprawie i karanie os6b, kt6re zastawiajq
chodniki utrudniajqc w ten spos6b ruch pieszym.

18. Radna J. Jarosz zwrScila siE z proSb4 w imieniu mieszkaric6w zrzeszonych
w k6lkach ekologicznych, aby drzewa podczas wycinki byly lagodnie traktowane.
Radna zwr6cila sig r6wnie2 o nasadzenie nowych drzew.

19. Radna K. Jarosz zwr6cila uwagp, i2 na ul. Piriczowskiej znajduj4 siE dwa znaki ust4p
pierwszefistwa przejaz&t, co wprowadza kierujqcych w blEd. Radna zwr6cila siE
o usunigcie jednego znaku.

20. Radna E. Bartosz zwr6cila uwagQ na potrzebE wykoszenia traw nie tylko w parkach,
ale r6wnie2 na terenie calego miasta.

21. Radny A. Czajor przylqczyN sig do interpelacji zgloszonej przez radn4J. Szreniawq
oraz radnego R. Kruka w sprawie kanalizacji na ulicy Konopnickiej.
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22. Radny A. Czajor poruszyl sprawg. niszczej4cego budynku po bylej szkole
w miejscowoSci Zagaje. Radny zglosil propozycjg, aby zrobil zebtanie
z mieszkaricami wsi i podj4i decyzjg w sprawie budynku. W ocenie radnego budynek
nie nadaje sig na adaptacjE pod lokale socjalne, gdyZ inwestycja bylaby do3i
kosztowna.

23. Radny A. Czajor zwr6cil uwagE, ze miasto Jgdrzej6w jest przesycone znakami
drogowyrni np. na ul. Barbary gdzie znak ograniczenia prgdkoSci powtarzany jest
przy kaZdym skrzyZowaniu. Radny zaproponowal, aby zastanowi6 sip nad likwidacj4
niekt6rych znak6w.

24. Radny A. Czajor zapllal jak wyglqda sprawa sp6lki, kt6ra ma powstad
na wysypisku.

25. Radny S. Stradomski zwr6cil siq z proSb4 w imieniu pacjent6w Przychodni nr I
w Jgdrzejowie o wydluZenie^ pracy lekarza chor6b wewnqtrznych Pana Kosely,
raz w tygodniu do godziny I 7"".

26. Radny S. Stradomski zwr6cil sig o zniwelowanie dziur przed budynkiem przychodni
zdrowia na ulicy Chrobrego. Radny przypomnial, i2 mwacal siE juZ w tej sprawie
w miesi4cu listopadzie. Radny otrzymal odpowiedZ ze sp6ldzielni, ale w dalszym
ci4gu nic nie jest zrobione.

27. Radny S. Stradomski zwr6cil sig w sprawie dziur na ul. Strazackiej pomigdzy ulic4
11 Listopada a ulic4 Przypkowskiego. Jest to ulica doSi czgsto Lrczeszczana.

Ad.5
Rada Miej ska uwag nie wniosla.
Ad.6
Rada Miejska uwag nie wniosla.
Ad.7
Wiceprzewodnicz4cy W. Kgdra odczltal uzasadnienie do projektu uchwaly.

Wedlug Radnego A. Czajora naleZy zmienii zapis dotyczqcy odmowy przez kierowcq
taks6wki przewozu pasahera znajdujqcego sig w stanie upojenia alkoholowego lub 6rodk6w
odurzaj 4cych.

Radny A. Czajor zwr6cil uwagQ na sltuacjQ, kiedy pasazer bpd4cy pod wplywem
alkoholu celowo wzywa taks6wkg, aby nie stwarzai zagrohenia na drodze.

Burmistrz wyjaSnil, i2 kierowca ma prawo odm6wii, ale nie obowi4zek. Jest to akt
prawa miejscowego, kt6ry daje mo2liwoSi kierowcy w podjgciu decyzji i oceny sytuacj i,
co do przewozu pasaZera znajdujqcego sig pod wplywem alkoholu.

Wedlug radnego A. Czajorowi zapis powinien mied inne brzmienie np.w sytuacji, gdy
pijany pasaZer st\\arza zagrohenie w6wczas kierowca mo2e odm6wii przewozu.

Burmistrz poinformowal, 2e taka s).tuacja uregulowana jest w punkcie trzecim
paragrafu I 1 .

Wiceprzewodnicz4ca Rady M. Barariska odczltala projekt uchwaly.
W glosowaniu wzigLo udziaN 20 radnych.

Rada Miejska w Jgdrzejowie powzipla uchwalp w sprawie przepis6w
porz4dkowych dotycz4cych przewozu os6b i baga2u taks6wkami osobowymi
oraz wprowadzenia dodatkowego oznaczenia taksdwek na terenie miasta i gminy
Jgdrzej6w nastgpuj4c4 iloSci4 glosriw:
Za
Przeciw
Wstrrymalo sig

- 18 glos6w
- 0 glos6w
- 2 glosy

/Uchwala nr XXXVI/317/13 w zal4czeniu do protokolu/.
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Ad.8
Wiceprzewodnic zqcy W. Kgdra odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.

Radny K. Michalski zabral glos m6wi4c, iz takie uchwaly zawsze wzbudzalq d:uZo
kontrowersji. Radny zasugerowal, aby w przyszlo5ci podwyzki bilet6w byly czQstsze
w6wczas wedlug radnego nie bqd4 tak wysokie. Zwr6cil uwagp, na fakt, i2 z komunikacji
korzystaj4 starsi ludzie. Poinformowal o nowatorskim rozwiqzaniu wprowadzenia b ezplatnej
komunikacji.

Wedlug Burmistrza blgdem bylo,2e przez 5 lat ceny bilet6w nie byly podwy2szane.
Gmina od 1990 roku nie prowadzi komunikacji, lecz zleca to firmie zewngtrznej. Burmistrz
poinformowatr, i2 ostatnie podwyzki byly 1991 i 1998 roku.

Burmistrz odni6sl sig r6wnie2 do pomyslu wprowadzenia bezplatnej komunikacj i
informuj4c, i2 miasto Zory przygotowlje siE do wprowadzenia takiego rozwi4zania.
Burmistrz doda\, i2 jest to kwestia budZetu i z pewno5ciq zawaZyLoby to na inwestycjach
w naszej gminie.

Prezes PKS Radomsko poinformowala, 2e bezplatna komunikacja to koszt rzpdu
60 tys. zlotych miesiEcznie dlajednego autobusu

Radna J. Szreniawa zabrala glos m6wi4c, i2 proponowana stawka bilet6w jest zbl
wysoka. Z komunikacji korzystaj4 bowiem starsi ludzie, czEsto schorowani. Radna
poinformowala, 2e nie bpdzie glosowala za uchwal4.

Burmistrz poinformowal, i2 odbylo sig spotkanie radnych z przedstawicielami PKS
Radomsko. Wyjadnil, i2 pieniqdze z bilet6w nie zasil4 budZetu gminy i naleZy pamigtad
o konsekwencjach kazdej decyzji. Dodal, iz nigdy nie zdecydowalby sig na likwidacjg
komunikacji miejskiej na terenie miasta. Poinformowal, i2 za miesiqc kofczy sig umowa
z przewo2nikiem i odbEdzie sig kolejny przetarg. Na chwilg obecnq ceny bilet6w w naszej
gminie s4 najtarisze w Polsce. Podwy2kq o 50 groszy dor6wnamy najnizszym stawkom, jakie
obowiqzuj4 w gminach o6ciennych i nie tylko. Burmistrz odczT4al stawki cen bilet6w
obowiqzujqce w Kielcach, Niepolomicach, Sandomierzu, Zielonkach, Ostrowcu
Swigtokrzyskim, Starachowicach. Pltanie, co na to mieszkaricy, gdy zniknie komunikacja -
powiedzial burmistrz.

Prezes PKS Radomsko wyja6nila, dlaczego taka propozycja ceny bilet6w. PodkeSlila,
i2 nie bylo podwyZki od 1998 roku. Prezes przypomniala sltuacjQ z przed roku, kiedy
przestala funkcjonowai komunikacja miejska w Jgdrzejowie i gdy w ci4gu dwunastu godzin
zostala ponownie uruchomiana. Dodala, ze w6wczas nie bylo mo2liwoSci wystq)ienia
z wnioskiem do radnych o podwyzkq. Dodala, iz PKS Radomsko doklada miesigcznie
do komunikacji miejskiej w Jgdrzejowie kwotg 10 tys. zlotych. NajdroZszq rzecz4 s4 koszty
pracorvnicze, paliwo i koszty zatrzymywania siE na przystankach.

Radna J. Szreniawa zapytala, co w sltuacji, gdy bgdzie inny przewoZnik.
Burmistrz zabral glos m6wi4c, iz nowa ustawa o transporcie drogowym przewiduje

12 - miesipczny okes zawiadomienia o majqcym odby6 sig przetarg:u. Burmistrz
przypomnial sltuacjg z przed roku, kiedy gmina miala mo2liwoSi podpisania umowy
z tzw. wolnej rpki nie stosuj 4c przepis6w ustawy w zwiry,kl z postgpowaniem syndyka.
Kwoty, kt6re zostaly zgloszone w przetargu siggaly do 600 tys. zlotych, umowa zostala
podpisana na kwotg 110 tys. zlotych. Burmistrz zwr6cil sig do radnych, ze je2eli uwa:Zaj4
2e stawki s4 zblt wysokie to niech odrzucq uchwalg. Pozostaje pfianie czy chcemy utrzymai
komunikacjg w miedcie czy nie - powiedzial burmistrz.

Radny A. Czajor poinformowat, i2 uczestniczyl w spotkaniu, pocz4tkowo byl
przeciwny, ale zoslat przekonany. Radny powiedzial, 2e bedzie glosowal za podwy2k4
gdyZ ceny bilet6w nie s4 a2 tak wyg6rowane. Wedlug radnego lepiej mie6 komunikacjE
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trochq drozszE niz w og6le jej nie miei. Dodal, iz z tego, co pamigta Pani radna J. Szreniawa
nie uczestniczyla w owym spotkaniu.

Burmistrz podzipkowal radnym, kt6rzy wzipli udzial w spotkaniu. Spotkanie bylo
burzliwe, jednak konsensus zostal wypracowany.

Radny S. Stradomski zwr6cil siq do Przewodnicz4cego Rady z prodb4 o 5 minut
przerwy w obradach.

Przewodnicz4cy Rady przychylil sig do proSby radnego S. Stradomskiego.
Radny G. Kuimierz zwr6cil sig do Prezes PKS Radomsko z proSb4 o wydlu2enie

jednej tinii komunikacyjnej do Malego Przqslawia oraz zast4pienie duZych autobus6w
mniejszymi.

Wiceprzewodnicz4ca Rady M. Barafska odczltala projekt uchwaly.
W glosowaniu wziglo udzial 19 radnych.

Rada Miejska w Jgdrzejowie powzigla uchwalg w sprawie zmiany uchwaly
dotycz4cej oplat z uslugi przewozowe w komunikacji miejskiej na terenie miasta
Jgdrzejowa nastgpuj4c4 ilo5ciq glos6w:
Za - 13 glos6w
Przeciw - 0 glos6w
Wstrzymalo sip - 6 glostiw
/Uchwala nr XXXVI/318/13 w zalqczeniu do protokolu/.
Ad.9
Wiceprzewodnicz4cy Rady W. Kgdra odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie wniesiono.
Przewodnicz4cy Rady Miejskiej odczytal projekt uchwaly.
W glosowaniu wziplo rdzial 18 radnych.

Rada Miejska w Jgdrzejowie powzipla uchwalg w sprawie ustalenia zasad
korzystania, odplatnoSci za pobyt oraz uslugi Swiadczone przez Dzienny Dom Pomocy
Spolecznej w Jgdrzejowie nastgpujqc4 iloSci4 glos6w:
Za - 18 glosr5w
Przeciw - 0 glosriw
Wstrzymalo sig - 0 glos6w
/Uchwala nr XXXVI/319/13 w zalqczeniu do protokolu/.
Ad. l0
Przewodnicz4cy Rady P. Blaszki ewicz odczytatr uzasadnienie do proj ektu uchwaly.
Radny S. Stradomski zwr6cil uwagp na blEdn4 numeracjg.
Wigcej uwag nie wniesiono.
Wiceprzewodnicz4ca Rady M. Baranska odczytala projekt uchwaly.
W glosowaniu wziElo udzial 18 radnych.

Rada Miejska w Jpdrzejowie powzigla uchwalg w sprawie prryjgcia Programu
Wspierania Rodziny w Gminie Jpdrzej6w w latach 2013 - 2015 nastgpuj4c4 iloSciq
glos6w:
Za - 18 glosrfw
Przeciw - 0 glosr6w
Wstrrymalo sip - 0 glosr6w
/Uchwala nr XXXVI/320/13 w zal4czeniu do protokolu/.
Ad. l t
Wiceprzewodnicz4cy Rady M. Barariska od czylala uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie wniesiono.
Przewodnicz4cy Rady P. Blaszkiewicz odczy\al projekt uchwaly.
W glosowaniu wziElo ludzial 19 radnych.



Rada Miejska w Jgdrzejowie powzigla uchwal€ w sprawie ustalenia wysokoSci
oplaty za wpis do rejestru 2lobk6w i klubtfw dziecigcych nastepujAce iloSci4 glosriw:
Za - 19 glos6w
Przeciw - 0 glosriw
Wstrzymalo sig - 0 glos6w
/Uchwala nr XXXVI/321l13 w zal4czeniu do protokolu/.
Ad.12
Przewodnicz4cy Rady P. Blaszkiewicz odczytal uzasadnienie do proj ektu uchwaly.
Uwag nie wniesiono.
Wiceprzewodniczqca Rady M. Barafska odczy'tala projekt uchwaly.
W glosowaniu wzigtro ttdzlal 19 radnych.

Rada Miejska w Jgdrzejowie powzigla uchwalg w sprawie rozpatrzenia skargi
na dzialalno66 Burmistrza Miasta Jgdrzejowa nastgpuj4c4 ilo5ciq glos6w:
Za - 19 glosriw
Przeciw - 0 glos6w
Wstrrymalo sig - 0 glos6w
/Uchwala nr XXXYU322|13 w zal4czeniu do protokolu/.

PrzewodniczEcy Rady oglosil 20 - minutow4 przerwg w obradach.
Ad. l3
Przewodnicz4cy Rady P. Blaszki ew\cz odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie wniesiono.
Wiceprzewodnicz4ca Rady M. Barariska odczytala projekt uchwaly.
W glosowaniu wziglo ldzial 15 radnych.

Rada Miejska w Jgdrzejowie powzipla uchwalg w sprawie wyraienia zgody
na wydzier2awienie czgSci gruntu komunalnego na okres trzech lat nastgpuj4cq iloSciq
glos6w:
Za - 15 glos6w
Przeciw - 0 glos6w
Wstrzymalo sig - 0 glosriw
/Uchwala nr XXXVI/323/13 w zal4czeniu do protokolu/.
Ad.14
Przewodnicz4cy Rady P. Blaszki ewicz odczyial tzasadnienie do proj ektu uchwaly.
Uwag nie wniesiono.
Wiceprzewodnicz4ca Rady M. Barariska odczytala projekt uchwaly.
W glosowaniu wziE\o ldziatr 14 radnych.

Rada Miejska w Jgdrzejowie powzigla uchwalp w sprawie wyraZenia zgody
na wydzierZawienie czgSci gruntu komunalnego na okres trzech Iat nastgpuj4c4 iloSci4
glos6w:
Za - 14 glos6w
Przeciw - 0 glostfw
Wstrrymalo sig - 0 glos6w
/Uchwala nr XXXVI/324113 w zalqczeniu do protokolu/.

Burmistrz poinformowal, i2 gmina jest po otwarciu ofert w sprawie zbi6rki imieci.
Najni2sza oferta, jaka wplynEla jest na kwotQ 750 tys. zlotych, najwylsza
to 1 mln 800 tys. zl. Gmina zaplanowala wplywy z tego tltulu w wysoko5ci 2 mln 650 tys.
zlotych przy kwotach 5,50 zl za Smieci segregowane i 11 zlotych za niesegregowane.
Burmistrz dodal.  i2 jest  to sukces gminy.
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Radny K. Michalski stwierdzil, 2e w zwiqzkl z tym rada uchwalila zbyt wysokie
stawki.

Burmistrz poinformowal, 2e wyjaSnial, w jaki spos6b kalkulowane byly stawki
za skladowanie. Dodal,2e gminy oScienne por6wnywalne z Gminq JEdrzej6w maje wyzsze
stawki.
Ad.15
Przewodnicz4cy Rady P. Blaszki ewicz odczytal uzasadnienie do proj ektu uchwaly.
Uwag nie wniesiono.
Wiceprzewodnicz4ca Rady M. Baraiska odczltala projekt uchwaly.
W glosowaniu wziElo udzial 17 radnych.

Rada Miejska w Jgdrzejowie powzipla uchwalg w sprawie wyra2enia zgody
na wydzieriawienie czgSci gruntu komunalnego na okres trzech lat nastppuj4c4 ilo5ci4
glosriw:
Za - 17 glos6w
Przeciw - 0 glos6w
Wstrzymalo sip - 0 glos6w
/Uchwala nr XXXVI/325/13 w zalqczeniu do protokolu/.
Ad.16
Przewodnicz4cy Rady P. Blaszkiewicz odczT,tal tzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie wniesiono.
Wiceprzewodnicz4ca Rady M. Barariska odczl.tala projekt uchwaly.
W glosowaniu wziglo udzial 17 radnych.

Rada Miejska w Jpdrzejowie powzigla uchwalp w sprawie wyraZenia zgody
na wydzierZawienie czg5ci gruntu komunalnego na okres trzech lat nastppuj4c4 ilo5ci4
glosr6w:
Za - 17 glosrSw
Przeciw - 0 glosriw
Wstrzymalo sig - 0 glosriw
/Uchwala nr XXXVI/326113 w zalqczeniu do protokolu/.
Ad. l7
Przewodnicz4cy Rady P. Blaszkiewicz odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie wniesiono.
Wiceprzewodnicz4ca Rady M. Barariska odczltala proj ekt uchwaly.
W glosowaniu wziglo udzial 16 radnych.

Rada Miejska w Jgdrzejowie powzigla uchwalg w sprawie wyraienia zgody
na wynajem czq5ci gruntu komunalnego na okres trzech lat nastgpuj4cq ilo5ci4 glos6w:
Za - 16 glos6w
Przeciw - 0 glos6w
Wstrrymalo sig - 0 glosriw
/Uchwafa nr XXXYI/321/13 w zalqczeniu do protokolu/.
4d.18
Przewodnicz4cy Rady P. Blaszkiewicz odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie wniesiono.
Wiceprzewodnicz4ca Rady M. Barariska odczytala projekt uchwaly.
W glosowaniu wziglo ldzial 16 radnych.

Rada Miejska w Jgdrzejowie powzipla uchwalg w sprawie wyraZenia zgody
na wynajem czgSci gruntu komunalnego na okres trzech lat nastgpuj4c4 iloSci4 glosdw:
Za - 16 glosriw
Przeciw - 0 glos6w
Wstrrymalo sip - 0 glos6w



/Uchwala nr XXXVI/328/13 w zal4czeniu do protokolu/.

Ad.19
Przewodnicz4cy Rady P. Blaszki ewicz odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie wniesiono.
Wiceprzewodnicz4ca Rady M. Barariska odczy'tala projekt uchwaly.
W glosowaniu wziglo udzial 14 radnych.

Rada Miejska w Jgdrzejowie powzigla uchwale w sprawie wyra2enia zgody
na wynajem czg5ci gruntu komunalnego na okres trzech lat nastgpuj4c4 ilo6ci4 glos6w:
Za - 14 glosriw
Przeciw - 0 glos6w
Wstrzymalo sig - 0 glos6w
AJchwala nr XXXVI/329|13 w zalqczeniu do protokolu/.
Ad.20
Przewodniczqcy Rady P. Blaszkiewicz odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie wniesiono.
Wiceprzewodnicz4ca Rady M. Barariska odczytala projekt uchwaly.
W glosowaniu wziglo udzial 15 radnych.

Rada Miejska w Jgdrzejowie powzigla uchwalp w sprawie wyraZenia zgody
na wynajem czg6ci gruntu komunalnego na okres trzech lat nastgpujqcq iloSci4 glos6w:
Za - 15 glos6w
Przeciw - 0 glos6w
Wstrzymalo sip - 0 glos6w
/Uchwala nr XXXVI/330/13 w zal4czeniu do protokolu/.
Ad.21
Przewodnicz4cy Rady P. Blaszki ewicz odczTlal uzasadnienie do proj ektu uchwaly.
Uwag nie wniesiono.
Wiceprzewodnicz4ca Rady M. Baraiska odczyala projekt uchwaly.
W glosowaniu wzip\o ldzial 15 radnych.

Rada Miejska w Jgdrzejowie powzigla uchwalg w sprawie wyraZenia zgody
na wynajem czgSci gruntu komunalnego na okres trzech lat nastgpujqc4 iloSciq glos6w:
Za - 15 glos6w
Przeciw - 0 glos6w
Wstrzymalo sip - 0 glosriw
/Uchwala nr XXXVI/331/13 w zal4czeniu do protokolu/.
4d.22
Przewodnicz4cy Rady P. Blaszkiewicz odczttal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie wniesiono.
Wiceprzewodnicz4ca Rady M. Barariska odczytala projekt uchwaly.
W glosowaniu wziElo udzial 16 radnych.

Rada Miejska w Jgdrzejowie powzigla uchwalg w sprawie wyra2enia zgody
na wynajem czg6ci gruntu komunalnego na okres trzech lat nastgpujQcQ iloSci4 glos6w:
Za - 16 glosriw
Przeciw - 0 glos6w
Wstrzymalo sig - 0 glosriw
/Uchwala nr XXXVI/332|13 w zal4czeniu do protokolu/.
Ad.23
Przewodniczqcy Rady P. Blaszkiewicz odczytal uzasadnienie do proj ektu uchwaly.
Uwag nie wniesiono.
Wiceprzewodnicz4ca Rady M. Barariska odczytala projekt uchwaly.
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W glosowaniu wziglo ludzial 16 radnych.
Rada Miejska w Jgdrzejowie powzigla uchwalg w sprawie wyraZenia zgody

na wynajem czp6ci gruntu komunalnego na okres trzech lat nastgpujqcq iIoSci4 glos6w:
Za - 16 glos6w
Przeciw - 0 glost6w
Wstrrymalo siq - 0 glosriw
/Uchwala nr XXXVI/333/13 w zal4czeniu do protokolu/.
Ad.24
Przewodnicz4cy Rady P. Blaszkiewicz odczytal uzasadnienie do proj ektu uchwaly.
Uwag nie wniesiono.
Wiceprzewodnicz4ca Rady M. Barafska odczytala projekt uchwaly.
W glosowaniu wziElo udzial 16 radnych.

Rada Miejska w Jgdrzejowie powzigla uchwalp w sprawie wyraZenia zgody
na wynajem czg5ci gruntu komunalnego na okres trzech lat nastgpuj4c4 iloSci4 glos6w:
Za - 16 glos6w
Przeciw - 0 glos6w
Wstrrymalo sig - 0 glos6w
/Uchwala nr XXXVI/334/13 w zal4czeniu do protokolu/,
Ad.25
Przewodnicz4cy Rady P. Blaszkiewicz odczy.tal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie wniesiono.
Wiceprzewodniczqca Rady M. Barariska odczytala projekt uchwaly.
W glosowaniu wziglo udzial 16 radnych.

Rada Miejska w Jgdrzejowie powzigla uchwalg w sprawie wyraienia zgody
na wynajem czgSci grunfu komunalnego na okres tnech lat nastgpujqcq iloSciq glostiw:
Za - 16 glosriw
Przeciw - 0 glosr6w
Wstrrymalo sip - 0 glos6w
/Uchwala nr XXXVI/335/13 w zalqczeniu do protokolu/.
4d.26
Przewodnicz4cy Rady P. Blaszkiewicz odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie wniesiono.
Wiceprzewodniczqca Rady M. Barariska odczytala projekt uchwaly.
W glosowaniu wztplo ludzial 16 radnych.

Rada Miejska w Jgdrzejowie powzigla uchwalg w sprawie wyraienia zgody
na wynajem czgSci gruntu komunalnego na okres trzech lat nastgpuj4c4 iloSciq glos6w:
Za - 16 glos6w
Przeciw - 0 glos6w
Wstrrymalo sig - 0 glos6w
/Uchwala nr XXXVI/336/13 w zalqczeniu do protokolu/.
4d.27
Przewodnicz4cy Rady P. Blaszkiewicz odczy\aL uzasadnienie do proj ektu uchwaly.
Uwag nie wniesiono.
Wiceprzewodniczqca Rady M. Barariska odczl.tala projekt uchwaly.
W glosowaniu wziglo udzial 16 radnych.

Rada Miejska w Jgdrzejowie powzipla uchwalp w sprawie wyra enia zgody
na wynajem czg6ci gruntu komunalnego na okres trzech lat nastgpuj4cq iloSci4 glos6w:
Za - 16 glos6w
Przeciw - 0 glosriw
Wstrzymalo sig - 0 glosriw
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/Uchwala nr XXXVI/337/13 w zal4czeniu do protokolu/.
Ad.28
Przewodnicz4cy Rady P. Blaszki ewicz odczltat tzasadnienie do proj ektu uchwatry.
Uwag nie wniesiono.
Wiceprzewodnicz4ca Rady M. Barafska odczytala projekt uchwaly.
W glosowaniu wziglo udzial 16 radnych.

Rada Miejska w Jgdrzejowie powzipla uchwalg w sprawie wyra2enia zgody
na wynajem czp5ci gruntu komunalnego na okres trzech lat nast€puj4cq iloSciq glosdw:
Za - 16 glos6w
Przeciw - 0 glosriw
Wstrzymalo sig - 0 glos6w
/Uchwala nr XXXVI/338/13 w zal4czeniu do protokolu/.
Al .29
Przewodniczqcy Rady P. Blaszkiewicz odczl.tal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie wniesiono.
Wiceprzewodniczqca Rady M. Barafrska odczltala projekt uchwaly.
W glosowaniu wziglo udzial 16 radnych.

Rada Miejska w Jgdrzejowie powzipla uchwalg w sprawie wyraienia zgody
na wynajem czgSci gruntu komunalnego na okres trzech lat nastgpuj4cq iloSciq glos6w:
Za - 16 glos6w
Przeciw - 0 glos6w
Wstrrymalo sig - 0 glos6w
/Uchwala nr XXXVI/339/13 w zal4czeniu do protokolu/.
Ad.30
Przewodnicz4cy Rady P. Blaszkiewicz odczl'tal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Radny A. Czajor zaproponowal, aby na przyszloS6 przygotowai jeden proj ekt uchwaly
+ zalqczniki.
Wiceprzewodnicz4ca Rady M. Barariska odczltala projekt uchwaly.
W glosowaniu wziglo udzial 16 radnych.

Rada Miejska w Jgdrzejowie powzigla uchwalg w sprawie wyraZenia zgody
na wynajem czgSci gruntu kornunalnego na okres trzech lat nastgpujqcq ilo5ci4 glos6w:
Za - 16 glos6w
Przeciw - 0 glos6w
Wstrrymalo sig - 0 glos6w
/Uchwala nr XXXVI/340/13 w zalqczeniu do protokolu/.
4d.31
Przewodnicz4cy Rady P. Blaszki ewicz odczl4al uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie wniesiono.
Wiceprzewodnicz4ca Rady M. Barariska odczl.tala proj ekt uchwaly.
W glosowaniu wziplo udzial 16 radnych.

Rada Miejska w Jgdrzejowie powzipla uchwalp w sprawie zmian w budZecie
miasta i gminy na 2013 rok nastgpuj4cq iloSciq glos6w:
Za - 16 glosriw
Przeciw - 0 glosrlw
Wstrzymalo sig - 0 glosriw
/Uchwala nr XXXVI/341/13 w zal4czeniu do protokolu/.
Ad.32

Rada Miejska przyjpla sprawozdanie z dzialalno!;ci O6rodka Pomocy Spolecznej
Miasta i Gminy w Jgdrzejowie za rok 2012, uwag nie wnosz4c.
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Ad.33
Rada Miejska przyjEla sprawozdanie z realizacji zadai z zahesu wspierania rodziny

w roku 2012 w oparciu o ustawQ z dnia 9 czerwca 2011 o wspieraniu rodziny i systemie
pieczy zastgpczej, uwag nie wnosz4c.
Ad.34

Rada Miejska przyjpla sprawozdanie z wykonania ,,Gminnego Programu Profilaktyki
i Rozwi4zywania Problem6w Alkoholowych oraz Przeciwdzialania Narkomanii na rok
2012", uwag nie wnosz4c.
Ad.35

Burmistrz poinformowal, i2 udzieli pisemnej odpowiedzi na zgloszone interpelacje.

Burmistrz zwr6cil siE do radnego G. Ku6mierza i odc4,taL pT1.anie zadane przez
radnego na j ednej z sesji: ,,czy na terenach poloZonych za budynkami w ciqgu
komunikacyjnym jest moZliwo36 prowadzenia dzialalnoSci i czy studium nie przeszkodzi
mieszkaricom, kt6rzy bgdq chcieli wybudowad wiatraki". Slowa wypowie dziane zostaNy
przez Pana radnego dwa lub Irzy lata temu na sesji, przy omawianiu studium uwarunkowaf
i kierunk6w zagospodarowania przestrzennego. Wedlug Burmistrza te slowa zwiqzane
sqz zabezpieczeniem miejsc pod wiatraki i w6wczas radny G. Kudmierz nie rodcil pretensji
pod k4tem budowy farm wiatrowych. W przekonaniu Burmistrza Pan radny Ku3mierz
zabiegal o to, aby studium nie przeszkadzalo mieszkafcom w budowie wiatrak6w. Burmistrz
przypomnia| iz wielokotnie apelowal do radnego, apelowali r6wnie2 sami radni, aby Pan
Ku6mierz nie straszyl ludzi, poniewaz Gmina od roku nic nie robi w tym zakresie. Burmistrz
przypomnial, i2 zadeklarcwal i w dalszym ci4gu podtrzymuje deklaracj p, Ze nie bgdzie robil
nic do momentt zakoficzenia postEpowania, kt6re ma ocenii wplyw wiatrak6w
na Srodowisko i na ludzi. Do dnia dzisiejszego Generalny Dyrektor Ochrony Srodowiska
w Kielcach nie wydat Zadnej decyzji.

Burmistrz odni6sl sig r6wnie2 do zgloszonej interpelacji radnego G. KuSmierza
i zapl\al czy radny czytal pismo gdy2 m6wi, 2e brak adresat6w, kto sporzqdzil protest.
Wedlug Burmistrza nie ma potrzeby wymieniad w treSci nazwisk skoro wymienione s4 one
w nagl6wku pisma. Burmistrz poinformowal, 2e pismo zostalo skierowane nie tylko
do radnego KuSmierza i Pana Faryny, ale do mieszkaric6w solectw. Dodal, iZ rozumie walkg
Pana radnego, ale nie rozumie wykorzystyvania w tej walce strachu mieszkafcow.
Burmistrz powt6rzyl, i2 nie podejmie zadnej decyzji dop6ki nie bqdzie opinii z RDOS,
w przeciwieistwie do radnego KuSmierza, kt6ry robi w tym czasie wiele zlego. Burmistrz
poraz kolejny wyj a6nil, i2 nie jest kompetentny w wypowiadaniu sig na temat wplywu farm
wiatrowych na Srodowisko i zdrowie ludzi.

Burmistrz M. Piszczek odni6sl siE sl6w radnego G. Ku6mierza, 2e nie 2yczy sobie, aby
Pan radny poprawial jego pisma. Nie bpdzie mi Pan m6wil, co w pismach ma siE
znajdowai - powiedzial burmistrz.
Ad.36

Radny G. KuSmierz wyjadnil, i2 dwa lata nie mial informacji o tym, ze bgdq budowane
wiatraki o wysokoSci 200 metr6w. Nie wiedzial r6wnie2, ze mogq mie6 tak negatywny
wplyw na Srodowisko. Radny zna wiahaki, kt6re maj4 29 metr6w wysokoSci, 250 KW
i o takie wiatraki w6wczas radnemu chodzilo.

Radny G. Kudmierz zwr6cil sig do Burmistrza oraz radnych, aby zapoznali siE
z treici4 dw6ch protest6w, jakie wplyngly do urzEdu miejskiego. Radny wyjaSnil, iz na
chwilg obecn4 nie ma prawa chroni4cego mieszkafc6w przed niekorzystnym wpiywem farm
wiatrowych na Srodowisko. Sytuacja ulegnie zmianie, gdy zostanie podjgta stosowna ustawa
o lokalizacji farm wiatrowych w odleglodci 3 km od zabudowaf. W ocenie radnego firmy
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wiatrowe wykorzystuj4 wla3nie t4lukg prawn4. Radny dodal, ze w innych gminach zostaly
podjgte ju2 takie uchwaly.

Radny G. Ku3mierz powiedzial, 2e pomimo wielu material6w przekazywanych na ten
temat radnym nikt z nim nie rozmawial, dlatego przekaztje informacje mieszkafcom.
W Polsce nie ma prawa, kt6re chroniloby przed tak duZymi wiatrakami. Radny zwr6cil sig
do radnych, aby zapoznali sig z treSciq protest6w.

Burmistrz M. Piszczek zabral glos m6wiqc, iz nie bpdzie siE wypowiadal w kwestiach
medycznych, gdyZ nie jest ekspertem w tej dziedzinie. Wedlug Burmistrza radny
G. Kuimierz czerpie swoj4 wiedzp z Intemetu, kt6ry nie jest uniwersalnym 2r6dlem wiedzy.
Caly czas sig twierdzi, 2e energia odnawialna jest najbezpieczniej sza dla nas. Wigc je3li
bgdziemy to blokowali to pytanie, w jakim Swiecie bEd4 zyli nasi potomkowie - powiedzial
burmistrz.

Ponadto burmistrz zapytal ndnego G. KuSmierza czy czerpie korzy3ci majqtkowe
z tytulu uzyskiwanych przychod6w ze sprzeda?y energii elektrycznej, co wykazuje w swoim
oSwiadczeniu maj4tkowym skladanym od 2008 roku. Burmistrz zapytal czy radny wie,
2e elektrownie wodne maj4 du2o gorszy wplyw na Srodowisko. Raporly jednoznacznie
m6wi4 o niszczeniu Srodowiska przez piEtrzenie w6d, o ingerowaniu czlowieka
w Srodowisko naturalne. Jaki to ma wply'w na Srodowisko my siE nie przekonamy,
ale przekonaj4 siE nasze dzieci i wnuki - powiedzial burmistrz.

Burmistrz prosil, aby dyskusja na ten temat prowadzona byla we wlaSciwym
momencie, to jest w6wczas, gdy rada bgdzie podejmowala decyzjg, co do kwestii zwiryanej
z budow4 wiatrak6w. Przypomnial, 2e na chwilg obecn4 rada podjEla tylko uchwalE
o przyst4pieniu do sporz4dzenia miejscowego planu. Radny twierdzi, Ze jest jedynym
walczqcym o dobro, a burmistrz jest zty. Bgdzie czas, bgdzie dyskusja, zgodnie z prawem,
ale nie na zasadzie straszenia.

Radna M. Barafska zwr6cila sig do radnego G. KuSmierza z pytaniem, co nie rozumie
z pisma skoro wyaZnie napisane jest, 2e rada podjEla tylko uchwalg o przyst4pieniu
do miejscowego planu i nic wigcej. Radny Kudmierz caly czas zasypuje nas ulotkami
jednostronnymi informacjami na ten temat, wrQcz terroryzuje nas wiatrakami. Radna
M. Barafska wyja6nila, i2 r6wnie2 interesuje sig tym tematem, czyla rozne artykulu. Pan
radny caly czas nam udowadnia, 2e 20 rudnych nie interesuje siQ tym tematem. Radni
rozmawiajq ze sob4 pogtpbiaj4 swoj4 wiedzg a to, 2e siq z Panem, nie spotykajq wynika
z tego, 2e Pan ma tylko jednq wizjE, nie potrafi Pan wyslucha6 naszych argument6w.
Pozwoli Pan, 2e w we wlaSciwym momencie bpdziemy mogli podyskutowai na ten temat
r6wnie2 z udzialem ekspert6w w tej dziedzinie. My podejmiemy uchwalg zgodnie z naszymi
przemySleniami, nie zrobimy nic przeciwko ludziom i ich zdrowiu. Proszg nie m6wii,
2e radni siq tym nie interesuj 4 nie cz54aj4na ten temat i na silE chc4 postawi6 wiatraki, kt6re
spowoduj4 u ludzi cig2kie choroby - powiedziala wiceprzewodniczqca rady M. Baraiska

Burmistrz wezwal radnego G. KuSmierza, aby zajS sip aktualnymi problemami gminy
Jgdrzej6w tj. oSwiatq opiek4 spoleczn4 czy inwestycj ami, gdy2 jest radnym calej gminy
Jqdrzej6w, nie tylko tematu wiatrak6w. Pan wiedz4c, jaka sytuacja jest w gminie, w oiwiacie
wysyla Pan swoje dzieci do szkoly w innej gminie - powiedzial burmistrz.

Burmistrz przypomnial, i2 radny nie uczestniczyl w 2adnym spotkaniu w sprawie
budZetu. Burmistrz wyjaSnil, i2 dyskusja na temat wiatrak6w bgdzie prowadzona, ale we
wlaSciwym czasie, gdy2 na chwilE obecn4jest to temat abstrakcyjny.

Radny A. Czalor powiedzial, 2e dla Pana radnego Ku6mierza wszystko jest zle, nie
uczestniczy w spotkaniach, na kt6rych rozslrzygane se wa2ne sprawy dla gminy. Radny
A. Czajor zapl'tal radnego Ku6mierza, czy jako obroiica przyrody i pracownik Browaru,
podj4l jakieS dzialania, gdy Browar zasypywal staw i czy nie bylo to ze szkod4
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dla Srodowiska. Radny zwr6cil sip do radnego G. KuSmierza, aby przestal straszyd ludzi,
gdyZ Rada wr6ci do spiawy, gdy bgd4 wszystkie merytoryczne materialy na ten temat.

Przewodniczqcy Rady zwr6cil sig do obecnych na sesji radnych z zapl,taniem, kto chce
rozmawiai na temat wiatrak6w. Poprosil o podniesienie rqki, to jest za kontynuacj4 tego
temalu.

Przewodnicz4cy Rady poinformowal, i2 Zaden z radnych nie podni6sl rgki,
co Swiadczy o braku zainteresowania tematem wiatrak6w.

Radna K. Jarosz wyja6nila, i2 uczestniczy w pracach dotyczqcych przyszlego okresu
programowania. Poinformowala, i2 wstgpna wersja Regionalnego Programu Operacyjnego
na lata 2014 - 2020 jest zam\eszczona na stronie intemetowej Urzpdu Marszalkowskiego.
Radna zaprosila do konsultacji ze wzglgdu na wiele nowych, ciekawych temat6w
tj. tworzenie 2lobk6w czy piecza zastepcza. Jest r6wnieZ d:u2o dzialah zwiqzanych
z integracj4 spolecznq i ekonomi4 spolecznq. Poinformowala o mipkkich i twardych
proj ektach.

PrzewodniczEcy Rady zapytal o tematy zwi4zane z przedsipbiorczodci4.
Radna K. Jarosz wyjaSnila,2e tak, bgdqprzyznawane dotacje, mikopozyczki. Jest to

pierwsza wersja, kt6ra zostal wyslana do ministerstwa ijest na etapie konsultacji.
Burmistrz M. Piszczek poinformowal, 2e zosta\y zlo2one fiszki na projekty zewngtrzne

na kwotQ 60 mln zlotych i zapfial czy Paristwo bgd4mieli wplyw na fiszki.
Radna K. Jarosz wyja3nila, i2 wszystkie uwagi sq szczeg6lowo rozpatrywane

i w wipkszodci brane pod uwagg.
Burmistrz poinformowal, i2 ma problem z dawnym PKS. Gmina planuje wybudowanie

centrum obslugi pasa2er6w. Gmina ma koncepcje, kosztorysy jednak tej fiszki nie mogla
zloLy,i gdyL w tych priorytetach nie ma mo2liwodci tworzenia takiego centrum.

Karolina K. Jarosz wyjaSnila, i2, pomimo 2e nie ma takiego dzialania moZna
je zalozy(, tylko naleZy dobrze uzasadni6.

Przewodnicz4cy Rady poinformowal, i2 do biura rady wplynElo zaproszenie do wziEcia
udzialu w og6lnopolskiej, samorz4dowej pielgrzymce na Jasn4 G6rg w dniu 16 maja
bie24cego roku.

Wiceprzewodnicz4ca Rady M. Barariska odczfiala zaproszenie na XIII zawody
lekkoatletyczne im. Jerzego Klimczaka, kt6re majq sig odby6 w dniu 08 czerwca bieZ4cego
roku.

PrzewodniczEcy Rady poinformowal, i2 odmawia udzielenia glosu Panu obecnemu
na posiedzeniu, z poza rcdy, gdy2 z godnie z obowi4zuj4clirn Statutem Gminy Jgdrzej6w,
przed sesjqnaleZy zglosil sig pisemnie do Przewodnicz4cego Rady. Nikt siQ nie zglosil, wiEc
nie mogg Panu udzieli6 giosu - powiedzial przewodniczqcy.

Glos zabrai radny G. KuSmierz m6wi4c, i2 burmistrz jest wobec niego
niesprawiedliwy. Poinformowal , i2 jako sohys przyczynil sig w duZej mierze
do przeniesienia dzieci mieszkaj4cych w Brynicy Suchej ze szkoly w Gminie Naglowice
do szkoly w Gminie Jgdrzej6w. Dzieci radnego uczgszczaly do szkoly w Skroniowie, ale ze
wzglEdu na sltuacjg panuj4c4 w szkole radny przeni6sl swoje czwarte dziecko do szkoly
w Warzynie. Radny powiedzial, ze jeSli sltuacja zostanie rozwtqzana dziecko wr6ci
do szkoly w Skroniowie.

Burmistrz odpowiedzial, 2e stwierdzil tylko fakt i nie ocenia tego. Radny walczy
o dobro gminy, ale jej nie wspiera by subwencja oSwiatowa trafila do gminy Jgdrzej6w.

Przewodnicz4cy Rady Miejskiej zamknEl obrady XXXVI sesji Rady Miejskiej
w JEdrzejowie o godzinie 13.24.
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lqdrzej6w, dn. 16.05.2013r.

TNTERPELACJA
do Pana Burmistrza Miasta Jgdrzejowa

Pismo znak GP.67O.33.2O13 z dnia 13 maja 2O13 r. sygnowane przez Burmistrza
Miasta Jgdrzejowa mgr Marcina Piszczka i Przewodnicz4cego Rady Miejskiej w Jgdrzejowie
mgi Pawla Blaszkiewicza, kt6re zostalo przekazane dla wielu os6b sprzeciwu planowanei
lokalizacii elektrowni wiatrowlrch w odlegloici mnieiszei niZ trzy kilometry od siedzib ludzkich
posiada mylny adres poniewa2, d,otyczy tylko sygnatariuszy spzeciwu wobec budowy farmy
wiatrowei.
W piSmie nie zostala podana data wplywu sprzeciwu do Urzqdu Mieiskiego w fgdrzejowie do
kt6rego odnosi sig ww. pismo ani tez, kto ten sprzeciw przekazal za pismem przewodnim i je
podpisal. By6 moZe dotyczy innego sprzeciwu tylko zostal pomylony adresat

Nawi4zui4c do tre5ci ww. pisma, naleLy zaznaczy6, iZ tre56 r6wnie2 odbiega od problemu
poruszonego w sprzeciwie zloZonym w Urzqdzie Miasta Jgdrze.iowa w dniu 1B kwietnia 2013 r.
Pisrno podpisane przez wladze mieiskie zostato sformulowane w konteKcie wyia5nienia spraw
formalno-prawnych. Pismo nie zawiera jakichkolwiek wyia6nieri dotycz4cych naiwaZniejszego
elementu czyli planowanej odlegloSci lokalizacii elektrowni wiatrowych.
Natomiast zostalo wyja6nione, iZ sprawE dopuszczenia lokalizacii elektrowni wiatrowych na
Wznaczonym terenie zajmuje siq sam zainteresowany czyli wnioskodawca o przyst4pienie do
sporzadzenia mieiscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla farmy wiatrowel
,,Jgdrzei6w" na terenie gminy Jgdrzej6w. Czego dowodem iest zloiony dnia 21 listopada 2011 r.
wniosek do Regionalnego Dyrektora Ochrony Srodowisko o wydanie decyzii o Srodowiskowych
uwarunkowaniach zgody na realizaclq przedsiqwziqcia pn. ,,Budowa farmy elektrowni
wiatrowych ,,Jqdrzej6w" gm. |qdrzei6w, pow. iqdrzejowski, woj. Swiqtokrzyskie" .


